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Spørgsmål nr. 3 (Alm. del) fra Folketingets Europaudvalg:  

 

”Ministeren bedes oplyse, om ministeren mener, at problema-
tikken om, at danske myndigheders beføjelser efter Grundlo-

vens § 20 ikke kan overdrages til andre stater, reelt kan løses 

ved, at en anden medlemsstats myndighed først skal sende et 

påbud om at fjerne indhold til den danske myndighed, som der-

efter skal sende påbuddet direkte videre til den danske hosting-

tjenesteyder, hvorefter den danske hostingtjenesteyder er på-

lagt straks at fjerne indholdet. Ministeren bedes herunder op-

lyse, hvorledes man mener, at det er den danske eller den uden-

landske myndighed, der reelt træffer afgørelsen, i lyset af at 

den danske myndighed er pålagt at videresende påbuddet di-

rekte.” 

 

Svar: 

 

Der henvises til vedlagte notits om orientering om politisk aftale om forslag 

til forordning om forebyggelse af udbredelsen af terrorrelateret indhold på 

nettet.   

 

Såfremt udvalget måtte ønske det, vil justitsministeren kunne uddybe den 

vedlagte notits på et møde i udvalget ved førstkommende lejlighed.  
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